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ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DE LA DONA 
Dia 15 de gener de 2019 

 
 
Assisteixen a la reunió: La Sra. Cristina Cruz Mas, regidora de la Dona i 
presidenta del Consell; la Sra. Conxita Almarcha Villena, del GAM Lilium; la 
Sra. Soledad González Acuña, del Nord de la Dona;  la Sra. Núria Grané 
Garcia, del Col·legi de Metges , la Sra. Elena Martinez Casahuga, de L’Olivera; 
la Sra. Mariona Descàrrega Alsina, de Creu Roja; La Sra. Alba Baltiérrez 
d’ERC; La Sra. Luisa Montes Romero i la Sra. Cándida Torilo, de l’Associació 
Dones en Acció de Ctra. de Santpedor; el Sr.  Miquel Pérez Silva, d’UManresa; 
i la Sra. Montserrat Mestres Angla, com a cap del servei d’Acció i Cohesió 
Social de l’Ajuntament de Manresa. A títol personal, la Sra. Sandra Pujol 
Solernou; la Sra. Maria Josefa Gil Barba;  la Sra.  Maria Cunill Gil; la Sra. Diana 
Pinzón Sanabria; la Sra. Rosario Ramos Gómez, la Sra. Montserrat Roldán 
Rodríguez i la Sra. Montserrat Margarit. 
 
També assisteix la Sra. Carme Batista Albacete, com a secretària del Consell.  
 
S’excusa la Sra. M. Assumpció Lleonart Sol, representant del Col·legi 
d’Advocats, la Sra. Marina Hosta Vila, de la FAVM i la senyora Mª Angels 
Ramos. 
 S’inicia la reunió a les 7 de la tarda a la sala de reunions del Centre Cultural el 
Casino. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anter ior 
 
S’ aprova l’acta de la sessió anterior sense cap esmena. 

 
2. Valoració del Pla d’Igualtat Manresa 2018 

 
Es proposa que aquest punt, per la seva extensió, s’abordi en una reunió 
especial i monogràfica al mes de febrer.  
 
S’accepta, però, recordant la importància del tema, ja que implica conèixer 
l’estat de comptes de la feina feta. 
 
 

3. Valoració dels actes de la campanya del 25 de no vembre 
 
Malgrat la pluja i les instal·lacions nadalenques no previstes, que van implicar 
canvis d’espais i d’organització de darrera hora d’alguns dels actes, la valoració 
general de la campanya és bona. Tant pel volum d’actes com per la 
participació.  
 
La implicació de les dones del Consell es valora com a insuficient en els actes 
en general, però en especial en l’organitzat per la comissió.  
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L’encesa d’espelmes requereix de molta logística i esforç físic que per la manca 
de dones, va suposar més esforç per a les altres persones que hi eren.   
Es planteja la possibilitat de no col·locar les espelmes seguint una forma 
definida i permetre que la gent les col·loqui lliurament.  
 
Les dones de la comissió del 25 novembre  creuen  important mantenir l’encesa 
com un acte simbòlic de la ciutat 
 
4. Campanya 8 de març 
 
S’expliquen els actes previstos : 
 

- Cursa de la Dona 
- Sortida a la Maternitat d’Elna. 
- Acte institucional amb xerrada de l’Assumpta Montellà 
- Un bosc de contes per alumnat de primària 
- Concurs de mems per a secundària 
- Itinerari a la ciutat on les dones siguin les protagonistes (acte del 

Consell) 
 

Es proposa complementar l’acte institucional amb un cercle de dones, però 
l´espai ho fa força difícil. Es planteja la possibilitat de fer-ho a la plaça un cop 
acabat l’acte. També s’ha de tenir present que a l’acte hi haurà homes, que 
quedarien exclosos del cercle.  
 
Es valora positivament que el cercle inclogui diversitat de músiques de dones.   
 
Des de l’associació Noor es vol organitzar una festa adreçada a les dones 
marroquines i als infants. La de l’any passat va ser molt interessant. 
 
Es proposa una exposició fotogràfica de dones de diverses cultures en 
diferents moments emocionals.  
 
Es valora important poder realitzar alguns dels flyers de la campanya en paper  
i alguns també en castellà, per arribar a més dones. Però això requeria tenir els 
actes confirmats molt abans, cosa que és difícil. 
 
Es crea la nova comissió del 8 de març: 

- Veronica Soto 
- Khadija El Bachiri 
- Fina Gil  
- Sandra Pujol  
- Assumpció Lleonart 

 
Des del SIAD es  convocarà la primera reunió per la pròxima setmana. 
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5. Repàs i posada al dia de les comissions de treba ll 
 

Comissió de visibilització del Consell 
 
Es recorda que es va crear una comissió per treballar la visibilització del 
Consell formada per la Montse Margarit i l’ Assumpció Lleonart.  
 
La Montse Mestres s’havia compromès a fer un powerpoint per poder fer la 
presentació del Consell. Encara no s’ha pogut, fer però queda pendent per 
realitzar-lo en breu.  
 
Comissió del  28 de maig Dia Internacional de la Sa lut de les Dones 
 
Es planteja l’inconvenient que suposa que aquest any la data coincideixi amb 
les eleccions municipals. Per tant s’ha de valorar si fer els actes abans o 
després de les eleccions. És important tenir en compte que les dates 
coincideixen també amb moltes activitats com la Festa del Riu, la Setmana 
Solidària, Mercat Solidari, Fira de les Remeieres...  
 
Es proposa organitzar menys coses, però més impactants. També seria 
interessant realitzar actes conjunts amb LGTBI. 
 
S’anima a les dones del Noor a tornar a organitzar una xerrada-taller sobre els 
secrets de bellesa i salut, ja que la de l’any passat va tenir molt èxit. Va implicar 
un intercanvi cultural i un reconeixement de la saviesa quotidiana de les dones 
marroquines. 
 
Es crea la nova comissió de salut: 

- Diana Pinzón 
- Nuria Grané 
- Mariona Descàrrega de Creu Roja (no confirmat. Primer ho ha de ho 

consultar a l’entitat) 
 
Des del SIAD es convocarà aviat la primera reunió de la comissió. 
  

6.  Proposta de nova Comissió Permanent del Consell  
 
L’actual comissió permanent, formada per la Montse Margarit, la Conxita 
Almarcha i la Sandra Pujol,  informa que dues de les seves membres  ja hi 
porten molt temps i volen  plegar per donar pas a dones noves.  Així, de l’actual 
comissió només quedaria la Sandra Pujol i caldria l’entrada de dues noves 
candidates.  
 
Es recorda que les funcions d’aquesta comissió és proposar l’ordre del dia dels 
plenaris i saber què es fa a la resta de comissions. 
 
Creació de la nova comissió permanent: 

- Sandra Pujol 
- Veronica Soto 
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Cal una tercera dona. Però no es presenta cap altra candidata.  
 
Se li suggereix a la Diana Pinzón, però no veu possible poder combinar la seva 
feina i aquesta tasca. Tot i així, ho condiciona a si es torna a presentar la 
regidora Cristina Cruz. Si és així, s’ho replantejaria. 
  
Es planteja que les dones noves que van presentar ja fa mesos les instàncies 
per formar part del Consell encara no han rebut resposta per part de 
l’ajuntament. 
 
S’explica que, com que han de passar pel ple municipal, s’agrupen totes les 
presentades i passen un cop a l’any.  Es tornaran a revisar a principis de la 
nova legislatura. 
S’hauria de repassar, però, totes les dones que estan registrades actualment 
 

 
7.  Club de lectura sobre dona 
 
Ja està en marxa el Club de lectura sobre la dona en coordinació amb la 
biblioteca  del Casino.   
Començarà el 15 de febrer i durarà fins al desembre (menys els mesos de juliol 
i agost). Es farà a les 18 h, un cop al mes i amb un màxim d’entre 12 o 14 
persones.  
 
És un club de lectura molt innovador, ja que sembla que es fa a molt poques 
biblioteques. 
 
Des del SIAD es contractarà la Núria Sensat com a assessora experta en el 
tema per portar-lo conjuntament amb la bibliotecària. De moment, assumeix el 
cost l’ajuntament, però si funciona ho podria assumir la Diputació. 
 

8. Altres informacions 
 

Es proposa  realitzar el plenari extraordinari per presentar la valoració del Pla 
d’Igualtat el 5 de febrer  a les 19 h. 
 
 
I sense res més a tractar, es dona per finalitzada la sessió. 
 


